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Protokół nr IV/2018 

z obrad IV sesji  Rady Gminy Mały Płock 

odbytej w dniu 31 grudnia 2018 r.  w sali Gminnego Ośrodka Kultury                                       

w Małym Płocku 

 

W obradach Sesji wzięli udział Radni Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Góralczyk Krzysztof Leszek 

2) Steczkowska Bogumiła  

3) Krasiński Stefan  

4) Rydzewska Grażyna  

5) Cieśluk Krzysztof  

6) Supiński Władysław  

7) Żelazna Alina 

8) Żelazny Wojciech  

9) Wądołowska Anna  

10) Duzik Sylwia 

11) Zduńczyk Andrzej 

12) Gałązka Jarosław  

13) Sawicki Janusz 

14) Sendrowski Marek 

15) Zuzga Karol 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1) Dymerski Józef - Wójt Gminy 

2) Muniak Beata – Sekretarz Gminy 

3) Kućko Małgorzata  – Skarbnik Gminy 

4) Duchnowska Barbara – Kierownik OPS w Małym Płocku 

5) Podsiad Aneta – Pracownik Urzędu Gminy 

6) Lutrzykowski Jan – Radny Powiatu Kolneńskiego 

 

W obradach sesji udział wzięli Sołtysi wsi Gminy Mały Płock w osobach: 

1) Barwikowski Dariusz – sołtys wsi Budy Żelazne 

2) Baczewski Zbigniew Sławomir – sołtys wsi Józefowo 
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3) Jackowski Michał – sołtys wsi Włodki 

4) Cwalina Sławomir – sołtys wsi Cwaliny Duże 

5) Chylińska Dorota – sołtys wsi Nowe Rakowo 

6) Gałązka Jarosław – sołtys wsi Rogienice Wielkie 

7) Grużewska Barbara – sołtys wsi Cwaliny Małe 

8) Kownacki Antoni – sołtys wsi Rogienice Piaseczne 

9) Kurpiewski Sławomir – sołtys wsi Śmiarowo 

10) Rakowski Ludwik – sołtys wsi Popki 

11) Rupacz Bożena – sołtys wsi Waśki 

12) Skrodzki Karol – sołtys wsi Rogienice Wypychy 

13) Szczyglewski Andrzej – sołtys wsi Mściwuje 

14) Żelazny Wojciech – sołtys wsi Kąty 

15) Nagórski Arkadiusz – sołtys wsi Stare Rakowo 

16) Zach Krystyna – sołtys wsi Mały Płock I. 

17) Rogiński Ireneusz – sołtys wsi Kołaki Strumienie 

18) Wyrwas Krzysztof – sołtys wsi Wygrane 

19) Sendrowski Marek – sołtys wsi Chludnie 

20) Serafin Leszek – sołtys wsi Ruda Skroda 

21) Zduńczyk Andrzej – sołtys wsi Korzeniste 

22) Kozikowski Janusz – sołtys wsi Krukówka 

23) Konstanty Zbigniew Marek – sołtys wsi Zalesie 

 

Sołtysi nieobecni: 

 

1) Żelazny Jan – sołtys wsi Rudka Skroda 

2) Chrzanowska Barbara – sołtys wsi Budy Kozłówka 

3) Brzostowska Krystyna – sołtys wsi Kołaki Wietrzychowo 

4) Stefańczuk Paweł – sołtys wsi Mały Płock II 

 

Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło o godz. 1100 , a zakończenie o godz. 1200. 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przyjęcie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad III sesji Rady Gminy. 

4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 
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5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mały 

Płock na lata 2018 – 2025. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania diet radnym Rady Gminy Mały Płock. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia diet dla sołtysów. 

10) Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłku .  

11) Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych oraz 

zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłku przyznanego pod warunkiem zwrotu. 

12) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego 

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023. 

13) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

14)  Zapytania i wolne wnioski. 

15) Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady, witając 

przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości.                                              

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność obrad. Nadmienił jednocześnie, że 

na ogólną ilość 15 radnych, udział w sesji bierze 15 radnych, co daje quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał i wniosków. 

 

Ad. 2 

Przyjęcie  porządku dziennego.  

Przewodniczący posiedzenia przedstawił porządek obrad. Nadmienił iż uległ zmianie, z 

porządku obrad wycofano punkt : Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Mały Płock na lata 2018 – 2025. 

 

Porządek po zmianie: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przyjęcie  porządku dziennego.  

3) Przyjęcie protokołu z obrad III sesji Rady Gminy. 
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4) Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami. 

5) Interpelacje i zapytania radnych. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania diet radnym Rady Gminy Mały Płock. 

8) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia diet dla sołtysów. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłku .  

10) Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych oraz 

zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłku przyznanego pod warunkiem zwrotu. 

11) Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego 

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023. 

12) Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13)  Zapytania i wolne wnioski. 

14) Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie porządku dziennego. 

    Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

    Za wnioskiem głosowało - 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Głosowanie imienne Nr 1 w sprawie przyjęcia porządku dziennego obrad. – stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad.3 

Przyjęcie protokołu z obrad III sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady – Pan Jarosław Gałązka - poinformował, iż protokół z ostatniej sesji 

Rady Gminy Mały Płock nr III/2018 był wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy Mały Płock.                                

Z treścią protokołu każdy miał możliwość zapoznania się, w związku z tym Przewodniczący 

Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych uwag. Żadnych uwag nie wniesiono, w związku z 

czym Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu w  brzmieniu napisanym.   

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu w brzmieniu 

napisanym.  
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      Za wnioskiem głosowało – 15 radnych, głosów przeciwnych – 0, wstrzymujących się – 0. 

Głosowanie imienne Nr 2 w sprawie przyjęcia protokołu z obrad III sesji Rady Gminy. – 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad III/2018 w brzmieniu 

napisanym. 

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy  z działalności w okresie między sesjami. 

Pan Józef Dymerski - Wójt Gminy  - powitał przybyłych na posiedzenie radnych, sołtysów 

oraz zaproszonych gości, następnie przedstawił następujące informacje: 

-  dzisiaj upływa termin na złożenie wniosku na termomodernizację, wniosek ten elektronicznie 

został już przekazany, to jest wniosek na Szkołę Podstawową i Gimnazjum w Małym Płocku 

oraz Szkołę Podstawową w Kątach, wartość tego kosztorysu wzrosła, wynosi prawie 4 mln,                

to było przygotowywane około rok temu, ceny się zmieniły i niestety musieliśmy się do tego 

dostosować; 

- odnośnie oświetlenia ulicznego, wpłynęła jedna oferta, wygrał Pan Jankowski i Sienicki, Sp. 

Jawna, zostało wszystko po staremu, są takie same ceny, umowa zostanie sporządzona; 

- OSP Kąty otrzymały 80 000 zł z KRUS, wykorzystane to zostało na sprzęt, OSP Mały Płock 

otrzymała 20 000 zł z KRUS, dziękujemy za to, w ramach tego 10 000 zł otrzymamy jako 

zaliczkę, a 10 000 zł po podpisaniu umowy i rozliczeniu się, wykorzystaliśmy to m. in. na 

pompę do brudnej wody, ubranie specjalne, przenośny zestaw oświetleniowy i prądownicę, 

bardzo to nam się przyda do działań odnośnie bezpieczeństwa; 

- 3 stycznia mamy otwarcie przetargu na fotowoltaikę i kolektory słoneczne; 

- do 7 stycznia składamy wniosek na Centrum Aktywności Lokalnej  Włodki Chludnie; 

- podpisaliśmy już umowę na odbiór odpadów komunalnych na rok 2019; 

- przygotowujemy się do wyliczenia średniego wynagrodzenia nauczycieli za 2018 rok, w 2018 

roku będą obowiązywały dwie kwoty bazowe, zobaczymy jakie kwoty wyjdą nam do 

wypłacenia tych średnich wynagrodzeń nauczycielom ; 

- jeżeli chodzi o wnioski na  akcyzę to od 1 do końca lutego będzie można składać, limit zwrotu 

na każdy hektar użytków rolnych wynosi 100 zł, musicie pamiętać o tym, że z Agencji 



6 
 

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa trzeba będzie wziąć zaświadczenie tzw. DJP o ilości 

bydła, bo do jednej sztuki będzie dopłata 30 zł; 

- Koła Gospodyń Wiejskich do wszystkich którzy byli zainteresowani wysłany został wniosek 

wraz z informacją w jaki sposób wypełniać, zarejestrować się, by otrzymać dotację z budżetu 

państwa, wysokość dotacji dla kół gospodyń wiejskich będzie uzależniona od liczby członków koła:                     

od 1 do 30 osób otrzymają 3 000 zł dofinansowania, od 31-75 osób 4 000 zł i powyżej 75 osób 

5 000 zł, rejestracja była do 27 grudnia żeby za ten rok złożyć wniosek i otrzymać 

dofinansowanie; 

- odnośnie wykupu działek  dot. budowy drogi Kołaki – Strumienie, Rogienice Wypychy są na 

to przeznaczone pieniądze i około 170 000 zł na remont mostu w Rudzie Skrodzie. 

Dziękuje to wszystko. 

 

Ad. 5  

Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Małgorzata Kućko – Skarbnik Gminy. Projekt uchwały był 

w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Małgorzatę Kućko na Komisjach i 

był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 

rok 2018. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 3 dot. podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 

rok 2018.– stanowi załącznik do protokołu.                     

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2018. 

- została podjęta 

Uchwała nr IV/23/18 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2018. - stanowi załącznik 

do protokołu. 
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Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad przyznawania diet radnym Rady Gminy Mały Płock. 

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i był 

przez nie analizowany.  

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie zasad przyznawania diet 

radnym Rady Gminy Mały Płock. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

 

Głosowanie imienne Nr 4 dot. podjęcia uchwały w sprawie zasad przyznawania diet 

radnym Rady Gminy Mały Płock. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 10 radnych,  przeciw – 5, wstrzymało się – 0 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie zasad przyznawania diet radnym Rady 

Gminy Mały Płock.  - została podjęta. 

Uchwała nr IV/24/18 w sprawie zasad przyznawania diet radnym Rady Gminy Mały Płock.- 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia diet dla sołtysów.  

 

Projekt Uchwały omówiła Pani Beata Muniak – Sekretarz Gminy. Projekt uchwały był w 

materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Beatę Muniak na Komisjach i był 

przez nie analizowany. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie uchwalenia diet dla sołtysów. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie.  

Głosowanie imienne Nr 5 dot. podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia diet dla sołtysów. 

– stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie uchwalenia diet dla sołtysów .  - 

została podjęta. 
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Uchwała nr IV/25/18 w sprawie uchwalenia diet dla sołtysów.- stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłku . 

Projekt Uchwały omówiła Pani Barbara Duchnowska – Kierownik OPS. Projekt uchwały 

był w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Barbarę Duchnowską na 

Komisjach i był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłku. 

Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 6 dot. podjęcia uchwały w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do przyznania zasiłku celowego na zakup żywności lub 

posiłku. – stanowi załącznik do protokołu. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do przyznania zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłku. - została 

podjęta. 

Uchwała nr IV/26/18 w sprawie  podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłku .- stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 

formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych oraz zasiłku 

celowego na zakup żywności lub posiłku przyznanego pod warunkiem zwrotu. 

Projekt Uchwały omówiła Pani Barbara Duchnowska – Kierownik OPS. Projekt uchwały 

był w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Barbarę Duchnowską na 

Komisjach i był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych oraz zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłku przyznanego 

pod warunkiem zwrotu. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 
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Głosowanie imienne Nr 7 dot. podjęcia uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu 

wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych oraz zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłku 

przyznanego pod warunkiem zwrotu.– stanowi załącznik do protokołu. 
 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w 

zakresie dożywiania w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych oraz zasiłku celowego na zakup żywności lub posiłku przyznanego pod 

warunkiem zwrotu.- została podjęta. 

 

Uchwała nr IV/27/18 w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w 

formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych oraz zasiłku 

celowego na zakup żywności lub posiłku przyznanego pod warunkiem zwrotu. - stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad.11 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego w 

zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023. 

Projekt Uchwały omówiła Pani Barbara Duchnowska – Kierownik OPS. Projekt uchwały 

był w materiałach. Został szczegółowo omówiony przez Panią Barbarę Duchnowską na 

Komisjach i był przez nie analizowany. Nikt z Radnych nie wniósł uwag do niniejszego 

projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał treść  projektu uchwały w sprawie  ustanowienia wieloletniego 

gminnego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 

2019 - 2023. Następnie poddał projekt pod imienne głosowanie. 

Głosowanie imienne Nr 8 dot. podjęcia uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego 

gminnego programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2019 - 2023. – stanowi załącznik do protokołu. 
 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, iż uchwała w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego 

programu osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023. 

 - została podjęta. 

 

Uchwała nr IV/28/18 w sprawie ustanowienia wieloletniego gminnego programu osłonowego 

w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 - 2023.- stanowi załącznik 

do protokołu. 



10 
 

 

 

Ad. 12 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Brak. 

 

Ad. 13 

Zapytania i wolne wnioski. 

Pan Zbigniew Sławomir Baczewski – sołtys wsi Józefowo – odnośnie worków na śmieci,                   

w domu jest kilka osób, płacone jest od osoby, dawane jest tylko po jednym worku, a mieszka 

6 czy 8 osób. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady Gminy  - trzeba to monitorować i patrzeć jak 

dalej z tymi workami będzie. 

Pani Alina Żelazna – Radna – chciałabym zwrócić uwagę na sytuację na drodze w Małym 

Płocku w dniu 24 grudnia tzn. było odśnieżone, jednak nieposypane i samochody koło Apteki 

nie mogły przejechać ponieważ było bardzo ślisko. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – faktycznie było ślisko, ale zaraz było to posypane. 

Pan Karol Skrodzki – sołtys wsi Rogienice – Wypychy – chodzi mi o łącznik na drodze 

Rogienice Wypychy – Rogienice Wielkie jest tam 8 metrów łącznika  i tam są dziury, proszę 

coś z tym zrobić, zasypać.  

Pan Janusz Kozikowski – Sołtys wsi Krukówka - u nas jest ten sam problem. 

Pan Jarosław Gałązka  - Przewodniczący Rady – chodzi o ten kawałek  między drogą 

krajową a powiatową. Znam  ten problem, Pan Wójt interweniował w Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad, jednak oni mają swoje procedury. Osobiście widziałem jak ktoś tam 

sypał żwir chodzi mi o ten kawałek w Rogienicach, ale wiadomo to jest na dzień, czy dwa i 

dalej jest to samo. 

Pan Karol Skrodzki – Sołtys wsi Kołaki – Wypychy – druga sprawa u mnie we wsi trzeba 

byłoby podciąć trochę drzewa, ponieważ dotykają do linek wysokiego napięcia, jeżeli powiewa 

wiatr to nie ma światła. 

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – z takimi sprawami proszę dzwonić pod                      

nr 991 czyli na numer Pogotowia Energetycznego ich obowiązkiem jest przyjechać i problem 

usunąć. 
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Pani Barbara Grużewska – Sołtys wsi Cwaliny Małe – chciałabym zapytać o drogę ze 

Mściwuj do Małego Płocka, czy ona będzie robiona? 

Pan Jan Lutrzykowski – Radny Powiatu Kolneńskiego -  szanowni państwo droga Mały 

Płock - Kąty i Mściwuje  - Cwaliny Małe to jest droga powiatowa. Jest zaplanowane, że żwir 

zostanie przywieziony na Plac do PZD żeby wyjeżdżająca brygada mogła ten żwir załadować 

i wyjechać w teren, nie szukać tego żwiru gdzieś na żwirowni, czekając w kolejkach.                            

Chcę obiecać państwu, że jeżeli chodzi o te drogi powiatowe będę zabiegać o to aby 

wyremontować je jeżeli chodzi o pobocza, szczególnie droga Popki, Mściwuje, zresztą 

wszystkie te drogi powiatowe one wymagają podsypania poboczy. Drogi, które nie mają 

jeszcze asfaltu: Włodki odcinek kilometrowy, Kołaki – Rogienice, wpłynęło pismo Pani Radnej 

Wądołowskiej w tej sprawie, zostało to odciągnięte w czasie, ponieważ zostały przeznaczone 

pieniądze na wykup działek, gdyż ta droga zostanie poszerzona do szerokości 9 m, chodzi o to 

że na 6 metrowym odcinku nie można położyć pasa o szerokości 5 m, tutaj te prace ruszą, ten 

wykup, później natomiast projekt i wykonanie, to nie jest takie proste, Rudka Skroda czekała 

na swoją drogę 6 lat i w końcu została robiona. Jeżeli zaś chodzi o remont mostu na                          

Rudzie Skrodzie pieniądze na ten cel są zarezerwowane. 

Pan Władysław Supiński – Radny – proszę pamiętać o wycince krzewów przy drogach. 

Pan Jan Lutrzykowski – Radny powiatu Kolneńskiego – myślę że uporamy się z tymi 

krzakami, do Wygranego zostały już wycięte  i będziemy sukcesywnie to robić, poczekajmy do 

wiosny, myślę że te sprawy nabiorą biegu. 

Pan Józef Dymerski – Wójt Gminy – z Funduszu Dróg Samorządowych ma być 80 % 

dofinansowania dla tych mniejszych gmin, ale też za dużo tych pieniędzy nie ma i ta sytuacja 

się nie zmieni. Obiecane teraz są pieniądze na drogi połączone z Ministerstwa Obrony 

Narodowej  na mosty i inne rzeczy, także Panie Janku są pieniądze na mosty i tutaj trzeba 

byłoby składać na most na Rudę Skrodę, na ciąg dróg powiatowych gdzie będzie 

dofinansowanie i można zrobić. Proszę pamiętać że teraz przetargi idą dużo więc dwa a nawet 

trzy rady więcej  i nie możemy nic na to poradzić. Rozmawiałem z fachowcem odnośnie dróg 

powiedział, że o 20 %  idzie w górę kruszywo  i 30 % masa bitumiczna. Powoli, po trochu 

będzie to robione i niestety trzeba czekać. Poczekamy na te pieniądze z Funduszu Dróg 

Samorządowych i będziemy składać wnioski .  

Pan Jarosław Gałązka – Przewodniczący Rady – wpłynęły do Rady Gminy życzenia 

Noworoczne od Pana Posła Gwiazdowskiego i Pani Poseł Krynickiej, także przekazuję 

najlepsze noworoczne życzenia. 
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Ad. 14  

                                                                                                                                                                              

Przewodniczący Rady Pan Jarosław Gałązka ze względu na wyczerpanie porządku obrad 

zamknął obrady IV Sesji Rady Gminy Mały Płock. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokołowała                                                                            Przewodniczący Rady Gminy                                                                                            

                                                          

Aneta Podsiad                                                                                     Jarosław Gałązka                                       
 


